
 

課程報名表格 Application Form 
 

A. 申請人資料 Applicant’s Information ( *必填 Required) 

*證件類型： 

ID Type 

□澳門身份證

（BIR） 

□內地居民身份證

（ROP） 

□其他 

（Other） 

*證件號碼： 

ID No. 

 

中文姓： 

Last name (Chinese) 
 

中文名： 

First name (Chinese) 
 

*外文姓： 

Last name (English) 
 

*外文名： 

First name (English) 
 

 

*電話區號： 

Area code 
□+853 □+852 □+86 

*電話號碼： 

Mobile number 
 

機構： 

Company Name 
 

職位： 

Position 
 

 

保險中介人准照類別： 

Insurance intermediary license 

category 

 

保險中介人編號： 

Insurance 

intermediary 

license number 

 

保險中介人牌照首次發出日期： 

Insurance intermediary license first 

issue date 

 

 

  



 

課程報名表格 Application Form 
 

B. 報讀課程 Course applied for 

課程編號 

Course No. 

課程開始日期 

Course start date 

學費 (澳門元) 

TuitionFee(MOP) 

收據編號 

Receipt No. 

e.g.  IFS-2024-01A 2024 / 01 / 01 (學會專用 For MIFS Use Only) 

1.    

2.    

3.    

4.    

5.    

本人已閱讀並同意“課程手冊”內的各項條件及規定，包括收集本人個人資料的用途。I have read and 

agreed to the rules and conditions set forth in the “Course Handbook” including the purpose of collecting my 

personal data. 

根據澳門金融管理局的相關規定，若 3年内重複修讀相同的課程，只可獲得首次完成的持續專業培訓時

數。According to the regulations prescribed by the Monetary Authority of Macao, taking the same course 

repeatedly within 3 years will result in CPD hours awarded only for the completion of the first course during the 

said time period. 

 

 

 

 

簽署 Signature：____________________ 日期 Date：_________________ 

 

1. 澳門金融學會所收取之個人資料，均會遵守澳門第 8/2005號法律《個人資料保護法》規定處理。All personal data 

collected by IFS shall be processed in compliance with the Macao Law No. 8/2005 “Personal Data Protection Act”.2. 在符合

資料收集目的或基於履行法定義務的情況下，有關資料有可能轉交其他機構或有權限實體處理。In conformity with 

the purpose of data collection and in the discharge of statutory obligations, the relevant information may be transferred to other 

institutions or judicial authorities.3. 學員依法享有查閱權、更正權及反對權，在行使上述權利時須以書面方式向澳門

金融學會提出。Candidates have the right to request access to, correct, or object any data provided by them. All enquiries 

should be directed to IFS in writing.  

學會專用 For MIFS Use Only 

處理人： 

Processed by 

日期： 

Date 

 


